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This recall involves the Traeger Flatrock Flat Top Grills powered by propane. The product is black in color and has a closeable lid with a silver handle and the name “Traeger” written on it in black 
with the Traeger logo. The product is approximately 74 inches long by 27 inches wide by 36 inches tall and weighs about 189 lbs. The grills have a silver color label located on the rear with SKU 

 Number as 1DFL42LLA., These products are  labeled and  using an cETLus CerƟficaƟon Mark control number 
5015097.  Recall number: 24-061 see link to CPSC. https://www.cpsc.gov/Recalls/2024/Traeger-Pellet-Grills-Recalls-Flat-Top-Propane-Grills-Due-to-Fire-
Hazard?utm_campaign=&utm_content=&utm_medium=email&utm_source=govdelivery&utm_term=20241206.  Product Photos on Page 2.

Le présent rappel vise les barbecues Traeger Flatrock Flat Top alimentés au propane. Le produit est de couleur noire et possède un couvercle fermable avec une poignée argentée et le nom « 
Traeger » écrit en noir avec le logo Traeger. Le produit mesure environ 74 pouces de long sur 27 pouces de large sur 36 pouces de haut et pèse environ 189 livres. Les grilles ont une étiquette de 

 couleur argentée située à l'arrière avec le numéro SKU 1DFL42LLA. Ces produits sont éƟquetés et uƟlisent un numéro de contrôle de la marque de cerƟficaƟon cETLus. 
5015097. Numéro de rappel : 24-061 voir lien vers CPSC. https://www.cpsc.gov/Recalls/2024/Traeger-Pellet-Grills-Recalls-Flat-Top-Propane-Grills-Due-to-Fire-
Hazard?utm_campaign=&utm_content=&utm_medium=email&utm_source=govdelivery&utm_term=20241206.  Photos du produit à la page 2.

The burner control knob can be incorrectly labeled, which can result in the grill being unintentionally left on, posing a fire hazard. / 
Le bouton de commande du brûleur peut être mal étiqueté, ce qui peut laisser le gril allumé par inadvertance, ce qui présente un risque d'incendie.

Intertek notifies consumers, retailers and distributors of a potential safety concern involving the Intertek Certified products identified below.  / Intertek informe les consommateurs, les 
détaillants et les distributeurs d'une préoccupation potentielle en matière de sécurité impliquant les produits certifiés Intertek identifiés ci-dessous.

Traeger Pellet Grills LLC.

Use of these products should be immediately discontinued and return to the Applicant for replacement or repair. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to 
their suppliers. / L'utilisation de ces produits doit être immédiatement abandonnée et retourner au demandeur pour remplacement ou réparation. Les distributeurs et les détaillants doivent 
cesser les ventes et retourner les inventaires à leurs fournisseurs
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